
 

 
 

 

 
N-VA Ranst  - Guido Wittocx – Gemeenteraadslid 

Ranst, 18  juni 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van 23/06/2025. 

 

Slechte toestand van de petanquebanen in Oelegem 

Interpellatie door Guido Wittocx 

 

Toelichtende nota: 

Reeds geruime tijd ontvangen wij klachten van bezorgde burgers en actieve leden van de 

petanquegemeenschap over de lamentabele staat van de petanquebanen gelegen aan het OCMW te 

Oelegem. De huidige conditie van de banen is ronduit gevaarlijk en belemmerend voor het correct 

uitoefenen van de petanquesport, die een belangrijke sociale en recreatieve functie vervult binnen 

onze gemeente. 

 

Specifieke problemen die wij hebben kunnen vaststellen en reeds gemeld werden aan het 

gemeentebestuur zijn: 

 Ernstige verzakkingen en oneffenheden in het speeloppervlak, wat leidt tot onvoorspelbare 

balbanen en een verhoogd risico op struikelpartijen en verwondingen; 

 Aanzienlijke mos- en grasgroei; 

 Slechte afwatering, waardoor er plassen ontstaan die het gebruik van de banen onmogelijk 

maken; 

 Afgebroken of ontbrekende boorden, wat de structuur van de banen aantast en eveneens 

gevaren oplevert. 

 

Deze situatie is onaanvaardbaar voor een gemeente die het welzijn en de recreatiemogelijkheden 

van haar inwoners hoog in het vaandel draagt. Petanque is een laagdrempelige sport die mensen van 

alle leeftijden samenbrengt en bijdraagt aan een actieve en gezonde levensstijl. De huidige staat van 

de banen ontmoedigt het gebruik en doet afbreuk aan de investeringen die destijds gedaan zijn in 

deze faciliteiten. 

 

Onze vragen: 

 

 Welke concrete stappen gaat het gemeentebestuur ondernemen om de petanquebanen op korte 

termijn te herstellen en te garanderen dat deze weer veilig en bespeelbaar zijn? 

 

 Gaat u structureel onderhoud uitvoeren aan de petanquebanen om te voorkomen dat de huidige 

problemen zich in de toekomst herhalen? 

 


